
1 
 

ZAPISNIK 

 sa 27. Sjednice Općinskog vijeća Općine Dugi Rat 

održane dana  18. prosinca 2023. godine (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 

prostorijama Općine Dugi Rat /općinska vijećnica/ 

(o sjednici se vodi video zapis) 

 

Prisutni: 

1.Frane Marčić 

2.Domagoj Vuković 

3.Drago Klarić (dolazak 17:25 od 4. točke dnevnog reda) 

4.Filip Bauk  

5.Ivica Vuković (dolazak 17:25 od 4. točke dnevnog reda) 

6.Andrija Marasović 

7.Antonieta Trg 

8.Marko Farić  

9.Bernardin Petrić 

10.Tomislav Vojnović 

11.Marin Škobalj 

12.Hrvoje Pastar 

13.Dino Ercegović 

 

 

 

Ostali prisutni: 

1.Općinski načelnik Tonči Bauk, dipl. ing. 

2.Pavao Tomić, pročelnik JUO  

3.Ivanka Voloder, Viša savjetnica za proračun i financije 

4.Ivana Blajić, zapisničarka 

5.Jakov Velić, snimatelj 

  

Predsjedavajući otvara sjednicu,  pozdravlja sve prisutne,  utvrđuje da je na sjednici nazočno 

11 od 13 vijećnika.  

Predsjedavajući čita za  današnju sjednicu predviđen  

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice OV 

2. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone na 

području Općine Dugi Rat za 2024.g. 

3. Odluka o visini poreznih stopa poreza na dohodak Općine Dugi Rat 

4. Proračun Općine Dugi Rat za 2024.g. sa projekcijama za 2025. i 2026. g. 

4.1.Program gradnje objekata i uređaja kom. infrastr. Općine Dugi Rat za 2024. g. 

4.2.Program održavanja objekata i uređaja kom. infrastr. Općine Dugi Rat za 2024.g. 

4.3.Programa javnih potreba u sportu Općine Dugi Rat za 2024. g. 
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4.4.Program javnih potreba u kulturi Općine Dugi Rat za 2024.g. 

4.5.Program javnih potreba u području socijalne skrbi Općine Dugi Rat za 2024.g. 

4.6.Odluka o usvajanju Proračuna Općine Dugi Rat za 2024.g. sa projekcijama za 

2025. i 2026.g. 

4.7.Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Otvara se rasprava o dnevnom redu. 

Kako nije bilo primjedbi zatvara se rasprava i dnevni red se daje na glasanje. 

Prihvaćen sa 11 glasova za, 0 protiv. 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice OV 

 

Predsjedavajući  otvara raspravu na zapisnik. 

Nije bilo primjedbi. 

Rasprava se zatvara i daje se na glasanje 1. točka dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 25. 

sjednice OV. 

Prihvaćena sa 11 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan. 

 

              2 . Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone na 

području Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Predsjedavajući kaže da je ova Odluka prijedlog načelnika uz mišljenje Turističkog vijeća. 

Otvara raspravu. 

 

Vijećnik Petrić traži da načelnik kaže uvodnu riječ i kaže ima li promjena u odnosu na 

prethodnu odluku. Načelnik kaže da je prošle godine zabrana radova bila do 30.09. dok je ove 

godine prijedlog da to vrijedi za Duće, a za Dugi Rat i Jesenice do 15.09. iz razloga što 

imamo dosta građevinskih radova. O tome se raspravljalo na Turističkom vijeću te je 

donesena takva odluka. Vijećnik Petrić kaže da se često nailazi na probleme u izvanrednim 

situacijama, npr. infrastrukturni radovi, općinski radovi, da li je to riješeno ovom Odlukom. 

Pročelnik čita čl. 6 Odluke u kojem je navedeno na što se zabrana radova ne odnosi 

1. izvođenje hitnih radova na popravcima objekata i uređaja komunalne i ostale infrastrukture 

koji se javljaju nenadano i kojima se sprečavaju posljedice po život i zdravlje ljudi, kao i veća 

oštećenja na nekretninama,  

2. izvođenje nužnih radova na popravcima građevina kada zbog oštećenja postoji opasnost po 

život i zdravlje ljudi, uz pisano mišljenje građevinske inspekcije o nužnosti izvođenja tih 

radova,  

3. izvođenja radova u javnom interesu, a čiji je investitor Općina Dugi Rat ili Županije, 

ustanova ili trgovačko društvo u potpunom ili pretežitom vlasništvu Općine Dugi Rat ili 

Županije. 

Predsjedavajući kaže da se i lani dugo raspravljalo o prijedlogu da zabrana ne vrijedi za sve 

dijelove Općine isto, ove godine se prijedlog ponavlja. 
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Vijećnik Domagoj Vuković kaže da Turistička zajednica sustavno donosi istu odluku, sutra će 

reći da nisu oni to napravili već Općinsko vijeće. Nema logike da mi odlučujemo, a oni nam 

serviraju. Trebala se ispitati Odluka od prošle godine kako bi znali da li smo ispravno odlučili.  

Načelnik odgovara da su već treću godinu postavljaju ista pitanja sa terena. Turističko vijeće 

daje prijedlog na račun informacija koje dobiju sa terena. Uvijek imamo prigovore od strane 

građevinara ili od mještana koji žive od turizma. Teško je naći kompromis, sagledavajući 

cijelu situaciju dobar dio mještana živi od turizma ali i dosta poduzeća živi od građevine, kada 

pogledamo dane u godini kada vremenski uvjeti ne dozvoljavaju rad i turističku sezonu oni 

rade samo 6 mjeseci godišnje.  

Replika vijećnika D. Vukovića koji kaže da se slaže ali ne možemo reći da je građevinski 

trend u Dugom Ratu i Jesenicama veći nego u Dućama. Turist koji je došao u Jesenice ili u 

Duće nalazi se pod istim „košem“. Bolje je da zabrana traje u cijeloj općini isto, neka bude 

jedinstveno pa neka to bude 15. ili 30. rujna. 

Predsjedavajući navodi da je potrebno naglasiti jednu bitnu stavku a to je da zabrana radova 

koju donosima odnosi se isključivo na zemljane radove, iskope, radove na konstrukcijama 

građevina u slučaju da postavljamo pločice, štemamo itd. to se može raditi u određenim 

decibelima i uz poštivanje kućnog reda. Načelnik nadodaje da najveće prijave imamo na 

unutrašnje radove koje naravno ne možemo zabraniti. 

Vijećnik Farić kaže da se slaže sa gospodinom Domagojem, da datum treba biti jedan za sve 

isti, smatra da će na taj način biti manje problema.  

Vijećnik Škobalj kaže da je možda nezahvalno da on kaže obzirom da je iz Duća, ali da bi 

trebalo provjeriti koliko ima prijavljenih gostiju u Jesenicama iza 15.09., Duće imaju nekoliko 

hotela i imaju turiste do 15.10.. 

Predsjedavajući odgovara da statistički sela Jesenice imaju preko 40 objekata koji se 

iznajmljuju, a Dugi Rat ima više prijavljenih kreveta u sezoni nego Duće.  

Vijećnik Vojnović govori da sela u Jesenicama imaju goste do 01.11.. 

Vijećnik Domagoj Vuković kaže da nije mislio ništa loše i nije bitno tko je iz Duća, a tko iz 

Jesenica, radi se o pravilu i principu, gost gdje god da je došao traži mir. Ako smatramo da je 

bolje da bude mir do 30.09. onda se opredijelimo za to ali neko to vrijedi za cijelo područje.  

Načelnik čita statistički podatak Turističke zajednici da je broj turista kroz 2023.  Dugi Rat 10 

062, Duće 41 692, Jesenice 11 980; broj noćenja kroz 2023., Dugi Rat 74 000 tisuće, Duće 

280 000 i Jesenice 85 000. Bez obzira na ove brojke možemo se odlučiti za jedan datum, 

njegov prijedlog je 15.09..  

Predsjedavajući se slaže s načelnikom da to bude jedan datum i to 15.09.. 

Vijećnik Ercegović navodi da je kod građevinskih radova najveći problem infrastruktura, 

odnosno prometnice koje su preopterećene. Treba se sagledati malo šira slika, protupožarni 

putovi, žurne službe, preopterećenog puteva za sve te građevinske radove. Mišljenja je da 

zabrana treba trajati što duže.  

Vijećnik Domagoj Vuković podnosi amandman da zabrana radova traje do 30.09. na području 

cijele općine Dugi Rat.  

 

Kako više nije bilo primjedbi zatvara se rasprava i predsjedavajući daje na glasanje 2. točku 

dnevnog reda Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone na 

području Općine Dugi Rat za 2024.g. uz amandman vijećnika Domagoja Vukovića 

 

Prihvaćena sa 10 glasova za, 0 protiv i 1 suzdržan. 

 

3. Odluka o visini poreznih stopa poreza na dohodak Općine Dugi Rat  

Predsjedavajući daje riječ gđi. Voloder. 
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Gđa. Voloder navodi da je porezna reforma stup na snagu od 01.01.2024.. Ukinut je prirez 

porezu na dohodak i dali ovlasti JLS-e da predlože svoje porezne stope s tim da u zakonu postaje 

granice, za Općine je to raspon 15 do 20%  niža porezna stopa dok je raspon više stope 25 do 

33%. Mi smo se odlučili da ostavimo iste stope kako je i prije bilo zakonom propisano, 20% je 

niža do 4.200,00€ mjesečno a viša porezna stopa je 30%, s tim da Općina Dugi Rat nije nikad 

uvodila prirez i na taj način je dodatno rasteretila građane i dalje ostajemo na tom tragu da 

nastavimo sa istim poreznim stopama koje su bile i do sada.  

 

Pročelnik nadodaje da je uz prijedlog odluke i obrazloženje gdje je sve detaljno opisano. Kada 

govorimo o poreznom rasterećenju plaća građana onda je tu ukidanje prireza porezu na 

dohodak , Zakonom o porezu na dohodak su u odnosu na godišnje dohotke utvrđenje 

promjene; povećan je iznos mjesečnog osnovnog osobnog odbitka sa sadašnjih 530,90€ na 

560,00 što je povećanje za 5,5 te su povećani iznosi osobnog odbitka za uzdržavane članove 

obitelji i djecu što je povećanje 27,7%. Mjesečna porezna osnovica na koju se obračunava 

niža stopa poreza sa sadašnjih 3.981,69€ na 4.200,00 povećanje je 5,5% odnosno povećanje 

godišnje porezne osnovice s 47.780,28€ na 50.400,00. Po poreznim stopama koje smo mi 

imali do sada po našoj odluci prihod ljudi bi trebao biti povećan. 

 

Vijećnik Škobalj pita koliko od poreza na plaće koji iznose 20 do 33% ide Općini. Gđa. 

Voloder odgovara 75%. 

 

Zatvara se rasprava i daje se na glasanje 3. točka dnevnog reda Odluka o visini poreznih stopa 

poreza na dohodak Općine Dugi Rat 

 

Prihvaćena sa 11 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan. 

 

     4.Proračun Općine Dugi Rat za 2024.g. sa projekcijama za 2025. i 2026. g. 

 

4.1.Program gradnje objekata i uređaja kom. infrastr. Općine Dugi Rat za 2024. g. 

 

Predsjedavajući daje riječ načelniku. 

 

Načelnik kaže što se tiče programa gradnje za ovu godinu imamo smanjeni broj stavki. 

Obrazlaže stavke .Izrada glavnog projekta luke Bajnice, idejno rješenje je mijenjano dva puta 

i sada je potvrđeno od strane brodara, Županije  i Lučke uprave, čekamo geotehnička 

istraživanja, paralelno se radi i prometni elaborat i elaborat zaštite okoliša koji je gotov. Idejni 

projekt luke Vavlje  revidirano je idejno rješenje koje će se prezentirati radi se o lučici od oko 

80 brodova, luka će strogo biti za lokalne potrebe. Idejni projekt luke Dugi Rat, idejno 

rješenje je napravljeno, treba napraviti građevinski i električni dio za to idejno rješenje, 

elaborat zaštite okoliša je već rađen, istekao je ali je revidiran i bit će poslan ministarstvu na 

usvajanje. Projekt proširenja i produženja ulice Augusta Šenoe, projekt je napravljen u prvoj 

varijanti dvosmjerne ceste, zatim je zbog prigovora vlasnika u toj ulici vraćena u 

jednosmjernu 3,5m ali i dalje imamo probleme s vlasnicima te ćemo nastaviti pregovore. 

Projektna dokumentacija uređenja biciklističke staze sa šetnicom predio Dugi Rat-Bajnice, 

projektna dokumentacija je gotova što se tiče Bajnica, napravljen je elaborat zaštite okoliša i 

predan je prema ministarstvu, a dio od Krila do Dugog Rata je u izradi, bilo je problema sa 

geodezijom ali projekt bi trebao biti gotov u roku od tri mjeseca. Projekt oborinske odvodnje 

Ulice Put Kruga sa D8 , odrađeni su razgovori sa Hrvatskim cestama, dio ulice kojem se penje 

na Mali rat ima dosta problema što se tiče odvodnje i oborinskih voda, pritužbe su stanovnika 
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da voda skreće u dvorišta i kuće, ide se u zajednički projekt, postoji jedan prolaz prema moru, 

kroz dvi-tri rešetke će se skupljati voda koja će ulazit u more. Projekt odvodnje u ulici 

Hrvatske mornarice, Soline i Put sv. Roka stavljeno je u jedan projekt, građevinski projekt se 

radi za  jedan dio dionice a za drugi dio ulice koji bi trebao izaći gdje i tunel brze ceste (okuka 

prema Glavici, poviše trafostanice) treba se napraviti dodatni projekat za oborinsku odvodnju. 

Izrada idejnog rješenja za park kulture to je elaborat hortikulture jer smo mišljenja da 

možemo bolje osmisliti park. Proširenje groblja na Dućama, dobili smo procijenjenu 

vrijednosti, ustanovljeno je je da vlasnici s kojima smo razgovarali nisu vlasnici uknjiženi u 

zemljišnik već su posjednici i sad moramo vidjeti kako dalje. Bilo je još projekata za koje je 

planiran završetak u ovoj godini, to su projektna rješenja za pojedine ulice koje su tijeku 

projektiranja i nisu jednostavne jer se mora ići na građevinsku dozvolu. Rekonstrukcija stare 

škole Krilo za potrebe vrtića, provedena su tri natječaja u kojima smo imali enormno veću 

cijenu, četvrti put javilo se više izvođača te je izvođač odabran, izabran je i  nadzor i do kraja 

prvog mjeseca trebalo bi se krenuti u rekonstrukciju, nada se završetku radova do kraja 

godine. Izgradnja dužobalne šetnice Dugi Rat, odnosi se na Duće a do  kraja 2027. godine 

dužni smo izgraditi kompletnu šetnicu do Podstrane. Što ćemo i učiniti, dokumentacija će biti 

gotova, pa će mo parcijalno raditi dio po dio. Uređenje ulice Hrvatske mornaric, odužila se 

izrada projektne dokumentacije, kada se napravi krećemo u obnovu ulice koja je  stvarno 

zahtjevna. Uređenje groblja i mrtvačnice Duće , posebni uvjeti su gotovi, sada ide glavni 

projekat i potvrda na glavni projekat. Rekonstrukcija zida i skala iznad stare škole u Krilu  

ovu ćemo stavku pokušati dogovarati neposredno za izvođačem radova vrtića, do sada smo 

imali nekoliko natječaja u kojem smo jedan put imali ogromnu cijenu, a drugi put se nitko nije 

javio. Invalidske rampe u Dućama, dvije su naručene, jedna je stavljena ovdje u Dugi Rat, 

druga je predviđena za Sumpetar i ove godine ćemo naručiti još jednu za Duće. Izgradnja 

potpornog zida u Bajnicama, radi se o projektu koji je bio završen s tim da bi taj potporni zid 

trebao biti konstrukcija za parking ali u razgovoru sa Hrvatskim cestama moramo ići na 

promjenu projekta zbog nogostupa, to je lokacija koja je kritična za izlaz automobila. 

Geotehnička istraživanja luke Bajnice, dogovoreno sa Lučkom upravom , trebalo bi biti 

odrađeno u petom i šestom mjesecu, potrebna su ispitivanja kako bi mogli ići na glavni 

projekat luke Bajnice. Nabava i ugradnja sustava za naplatu parkinga u Dugom Ratu, jedan 

dio sustava smo uzeli, čekaju se još neki dijelovi tehničke naravi i softvera. Sustav 

videonadzora javnih površina, definirano i poslano na suglasnost u policiju i Hrvatske ceste, 

predviđena je D8, parkovi, javne površine gdje se deponira otpad itd.. Zamjena javne rasvjete 

led rasvjetom, dosta je toga odrađeno ostao je jedan mali dio, pa ćemo sredstva iz ove stavke 

upotrijebiti za Sumpetar zajedno sa slijedećom stavkom u projektu. Što se tiče Duboke, gorni 

dio je nepristupačan a u donjem dijelu moramo postavljati stupića kako bi na njih postavili 

rasvjetu.  

 

Otvara se rasprava.  

Vijećnik Farić pita za proširenje groblja u Dućama koji se nalazi u stavkama projekti i 

elaborati, da li je navedeni iznos otkupna cijena zemljišta ili cijena projekta. Načelnik 

odgovara jedno i drugo.  

Vijećnica Trgo postavlja pitanje o invalidskim rampama, postoji li mogućnost da se jedna 

rampa stavi u Krilu. Načelnik odgovara da je potrebno naći odgovarajuću lokaciju, a da on 

trenutno ne vidi gdje bi je mogli staviti, kad se sredi dio luke i ulaza onda bi postavljane bilo 

moguće. Vijećnica još kaže da led rasvjeta nije postavljena od Duboke do Mutograsa i da je 

potrebno to riješiti.  
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Vijećnik Klarić postavlja pitanje o novim rasvjetnim tijelima da li je postavljanje novih 

kandelabera uključeno u stavku izgradnje dužobalne šetnice. Načelnik odgovara potvrdno, iz 

stavke nova rasvjetna tijela ne idu sredstva za rasvjetu na šetnici već je to uključeno u projekt 

izgradnje same šetnice. Vijećnik još pita koliko se može postaviti rasvjetnih tijela za  

13.500,00€ koja su predviđena u proračunu. Načelnik odgovara od dionice gdje smo stali do 

Sumpetra, vijećnik kaže da je onda to oko 400m.  

Vijećnik Petrić kaže da je rasvjeta postavljena na Malom Ratu što je stvarno bilo potrebo ali u 

zadnje vrijeme slabo rade, rade do osam ili devet sati a zatim se ništa ne vidi, predlaže dok su 

pod garancijom da se obrati pažnja. Što se tiče ulica potrebna je njihova izgradnja za razvitak 

Dugog Rata, navodi ulice tj. projekte kao amandmane Izrada projektne dokumentacije za 

ulice Hrvatske mornarice, Vladimira Nazora, Mosorska, Stjepana Radića i Gomiličina, 

naglasak stavlja na Gomiličinu obzirom na makadam i odrone. Načelnik odgovara da su svi 

projekti za ove ulice u izradi projektne dokumentacije i da prihvaća amandmane.  

Vijećnica Trgo daje primjedbu vezano za rasvjetna tijela, kade se naručuju treba se obratiti 

pažnja da to bude topla svjetlost, a ne hladna za koju postoje studije da loše utječe na čovjeka. 

Vijećnik Domagoj Vuković iznosi prvi komentar da je sažetak programa gradnje sveden na 21 

stavku, neke su stavke prebačene iz programa gradnje u program održavanja. Traži dopunu 

obrazloženja načelnika za stavku 7 uređenje oborinske odvodnje za ulice Soline i Put sv. Roka 

jer je načelnik obrazložio samo ulicu Hrvatske mornarice. Načelnik odgovara da je ulica Put 

sv. Roka tu jer je potrebno postavljanje rešetki, problemi su od groblja nadolje, slijeva se 

dosta vode, kuća gosp. Branka Antišića je imala dosta problema. Pročelnik objašnjava za  

Soline da također dolazi do plavljenja prouzročeno vodom sa ulice Put Kruga a nešto sa 

okolnih puteva ili dvorišta privatnih, načelni je dogovor sa Hrvatskim cestama kad mi 

riješimo dio na našim cestama da ćemo zajedno rješavati državnu cestu kroz projektnu 

dokumentaciju i same radove. Vijećnik dalje pita za stavku 5 projektna dokumentacija 

 Uređenja biciklističke staze sa šetnicom predio Dugi Rat-Bajnice da li je u taj projekt 

uključena kompletna infrastruktura, načelnik odgovara da je voda i rasvjeta. Vijećnik kaže da 

bi se na Krilu pokraj pošte trebalo očistiti kanal jer su rešetke izbačene vani i može doći do 

problema. Vijećnik pita tko je izvođač i nadzor radova za rekonstrukciju stare škole na Krilu 

za potrebe vrtića. Načelnik odgovara da još nije sklopljen ugovor pa ne bi još trebalo iznositi 

imena.  Slijedeće pitanje je izgradnja potpornog zida u Bajnicama  za kojeg je stavljen 

simboličan iznos ali ako to bude rađen zid za šetnicu hoće li biti iste kvaliteta kao da se radi 

potporni zid za parkiranje, načelnik odgovara potvrdno. Vijećnik još napominje za 

postavljanje novih rasvjetnih mjesta da se od Duboke prema Suhom Potoku mogu napraviti 

betonske stope uz cestu na koje bi se stavljala rasvjeta, tako je na cijelom zapadnom dijelu 

prema Podstrani. Načelnik odgovara da obzirom da se radi šetnica u tom dijelu pokušat ćemo 

to ukomponirati u taj projekat ili će se raditi zasebno.  

Vijećnik Ivica Vuković kaže da bi volio da se u ovom programu gradnje našlo mjesto za 

uređenje zgrade Zadruge jer se taj novac mogao lako vratiti iznajmljivanjem prostora. Još 

napominje da je potrebno urediti parking prostor oko groblja jer je postalo kritično, još uvijek 

postoje zemlje koje se mogu otkupiti obzirom da parcele nisu velike i nisu pogodne za 

građenje. Načelnik odgovara da što se tiče Kavana da je pročelnik pokrenuo proceduru 

rješavanja zgrade kako bi to bilo u našem vlasništvu zajedno sa prostorom ispred koji je 

ograđen.  Nakon toga će se ići u najam jer je prostor interesantan obzirom da je u luci pored 

male zgrade lučke uprave. Što se tiče groblja na Sumpetru već imamo dogovore sa 

pastoralnim vijećem i župnikom oko niza točaka, sastavljen je jedan hodogram aktivnosti 

između ostaloga i parking koji ćemo raspraviti sa vlasnicima . Vijećnik Domagoj Vuković 

pita čiji prostor bivše Kavane, pročelnik odgovara, posjed Općina Dugi Rat,  zgrada je 
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vlasništvo Poljička zadruga Krilo a štekat je jednim dijelom pomorsko dobro a drugi dio 

spada u područje luke Krilo kroz čiji ćemo projekt dati primjedbu da se taj dio izostavi jer je 

objekt već legaliziran kako ne bi dolazilo do rušenja zbog 1m unutar štekata.  

Predsjedavajući kaže da bi bilo dobro uvrstiti jednu točku kako bi iskoristili površinu 

Vatrogasnog doma i izgradimo centralu solarnih panela kako bi smanji potrošnju električne 

energije koja iznosi 140.000,00€ godišnje, to bi nam se dugoročno isplatilo a pogotovo što 

postoji subvencija od strane ministarstva. Načelnik odgovara da se pričalo o tome kad je 

počela sama realizacija projekta Vatrogasnog doma ali nam ništa to nije donosilo što se tiče 

sufinanciranja već bi nam samo otežalo radove ali intencija je ispravna, u nekoliko navrata 

samo radili edukacije što se tiče samih elektrana i to će nam dobro doći u budućnosti, spremni 

smo na to i vidjet ćemo s firmom koja je radila edukacije da nam napravi projekt kako bi 

mogli ići na realizaciju sa ministarstvom. Stavku ćemo osigurati rebalansom. Predsjedavajući 

pita za ležeće policajce u centru dugog rata obzirom na dječji park koji je postao igralište 

dječjih vrtića i potrebo je staviti ležeće policajce bar u dvije ulice koje graniče sa parkom. 

Načelnik odgovara da se to prije moglo raditi točkasto što znači svaku lokaciju posebno ali 

sada to ne možemo napraviti bez prometnog rješenja tako da su oni uvršteni u projekt 

parkinga uređenje prometa. Predsjedavajući još napominje da Općina Dugi Rat mora 

pripremiti elaborat usporivača prometa na županijskoj cesti Put starog sela Duće. Pročelnik 

odgovara da je elaborat izrađen, suglasnost smo dobili od Županijske uprave za ceste i polici, 

zahtjev je poslan i Županijskim cestama kao ugovornom održavatelju da izvrše radove. 

Predsjedavajući još navodi da je na općinski protokol predan zahtjev petnaestak mještana 

vezano za ulicu od Rogača prema Dućkoj Glavici, može li se pojasniti situacija i riješiti to 

kroz stavku legalizacije nerazvrstanih cesta ili je potreban projekat proširenja. Pročelnik 

odgovara da je on primio predstavnike mještana, utvrdili smo dinamiku rješavanja, sredstva u 

2023.g. i 2024.g. imamo za neke radove koji su neplanirani, naručit ćemo geodetsku podlogu 

za projektiranje, radi se o putu koji nije adekvatan za kolni promet a mi po PP-u moramo 

imati kolnik minimalno 5m što znači da moramo ići na proširenje i projektiranje pod uvjetom 

da vlasnici daju zemljište što nam znatno ubrzava cijeli postupak. Kad dože do realizacije 

izgradnje potrebna je stavka u proračunu. Vijećnik Ercegović traži pojašnjenje o kojoj ulici se 

radi, pročelnik odgovara da se radi o spajanju ulice Glavica I sa ulicom Vavlje III, ispod 

vodovodnog puta u građevnoj zoni. Predsjedavajući još pita za površinu javnih vodnih 

dobara, potok Dućke Glavice koji se spušta na glavnu cestu, tu bi mogli omogućiti ljudima 

kraću relaciju da se spuste do ceste.  Načelnik odgovara da će se to pokušati realizirati sa 

Hrvatskim vodama. Predsjedavajući još kaže da traži stavku uređenja javne površine ispred 

crkve i križa jer je sramotno da u dvije i po godine se to nije riješilo.  Načelnik odgovara da je 

jednom čišćeno ali nije odrađeno kako treba i da će se to riješiti kroz program održavanja.  

Vijećnik Petrić kaže da je pohvalno što se napravilo dječje igralište na krilo ali da je potrebno 

staviti još igrala. 

Vijećnik Ercegović govori da kada se Duće budu razvijale po izgrađenosti do vodovodnog 

puta hoće li nam se u budućnosti dogoditi Mali Rat što se tiče prometa, treba se razmišljati o 

kvalitetnom prometnom rješenju i da se građevinska zona prema tome prilagođava. Načelnik 

odgovara da što se tiče spajanja naselja razgovaralo se sa Hrvatskim cestama i ulica koja će 

biti u pojasu brze ceste će se uglaviti u PP kroz VII. Izmjene i dopune i spajat će sva naselja 

od gore. Vijećnik Domagoj Vuković napominje da treba vidjeti kako se definiraju širine ulica 

unutar izgrađenom građevnog područja  i drugo ako se čvor Dugi rat spušta tunelom, u tom 

dijelu imamo izgrađeno i neizgrađeno građevno područje, kako će se definirati izgrađenost 

iznad tunela, mogu li ljudi tu graditi. Pročelnik odgovara da će se to definirati kroz posebne 

uvjete Hrvatskih cesta. Vijećnik Škobalj pita postoji li rješenje za izlaz s Iskre. Pročelnik 
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odgovara da se razgovaralo sa projektantom koji ima suradnju sa Hrv. cestama da im predloži 

poboljšanje te ceste tako da se dio koji ide iz Omiša što je moguće više dislocira prema 

benzinskoj stanici.   

 

Kako nije bilo više primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 1. podtočku dnevnog 

reda Program gradnje objekata i uređaja kom. infrastr. Općine Dugi Rat za 2024. g. uz 

amandmane vijećnika Petrića 

 

Prihvaćena sa 11 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan. Vijećnici Vojnović i Klarić nisu bili 

prisutni za vrijeme glasanja. 

 

4.2.Program održavanja objekata i uređaja kom. infrastr. Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Predsjedavajući daje riječ načelniku. 

Načelnik obrazlaže stavke programa. Opskrba pitkom vodom, održano više sastanaka sa 

direktorom Vodovoda i pokušali naći rješenje da ne koristimo velika sredstva za opskrbu  u 

stara sele, nadam se da ćemo s vremenom naći kompromis. Sanacija oštećenja i začepljenja i 

održavanje ispusta su radovi koje smo prebacili na Vodovod ovdje su stavljeni iznosi u 

slučaju da trebamo odraditi nešto preventivno. Popravak i postavljanje vodovodnih cijevi i 

tuševa na šetnici iznos od 25.000,00€ za dionicu šetnice od turist biroa do Bracere. 

Zbrinjavanje otpada standardna stavka za odvoz smeća kao i eko renta gradu Splitu za 

Karepovac isto tako deratizacija i dezinsekcija. Kod veterinarskih usluga imamo sve veći broj 

mačaka i lešina po cesti što je jako skupo. Materijali za tekuće održavanje kom. uređenja se 

odnosi na sitne radove, pribor za vlastiti pogon, zatim tabele za reklame, nazive ulica i 

prometni znakovi. Čišćenje plaža namijenili smo sredstva za dva radnika preko zavoda za 

vrijeme sezone. Sanacija obalnog pojasa, ove godine smo imali u dva navrata zbog nevremena 

rušenje samih pera i plaža, obišli smo područne i napravili plan sanacije, u Dućama imamo 12 

stavki u Dugom Ratu 5, Orij 5, Mali Rat 3, Sumpetar 4, Suhi Potok 2, Krilo 3 i Bajnice 5 

stavki. Postavljanje barijera i plutača, ove godine smo imali promjenu te smo kasnili sa 

postavljanjem i  skidanjem. Zaštita okoliša i sanacija divljih odlagališta, standardno imamo 

problem spomenuo je to kod zaštite javnih površina i postavljanje kamera. Sanacija tvorničke 

šljake, iznos je 240.000,00€ iz razloga jer ministarstvo još nije odlučilo hoće li prihvatiti 

sanaciju. Stavku Utvrđivanje pomorskog dobra smo stavili ali to bi trebala prihvatiti Županija. 

Uređenje javnog parka u lučici je projekt za koji ćemo tražiti sufinanciranje ministarstva 

kulture, a iznos stavke 82.500,00€ je za kompletno uređenje parka.  Uređenje dječjeg igrališta 

na Krilu je iznos za dodatne sprave na igralištu. Opremanje dječjih igrališta na području 

općine je vezano za Krilo i dva mjesta na šetnici. Uređenje javne površine ispred zgrade 

Jadranske 10,12 i 14 je dio s južne strane koji ćemo srediti i postaviti kocke. Uređenje zelene 

površine u Jadranskoj ulici je mali park sa maslinama (kraj Uvodića) koji ćemo srediti za 

udrugu Zagrljaj. Sanacija potpornog zida cesta sv. Roko u Zeljovićima potrebna je sanacija na 

jednoj okuci. Sanacija pera na Oriju, rekonstruirali smo kanalizaciju jer je jedna cijev bila van 

šahte, to je sanirano i sada treba sanirati pero. Lukobran u luci Sumpeta  potrebno je betonirati 

i sanirati. Zamjena postojećih nadgrobnih ploča za seoske grobove, zatražili smo i dobili 

ponudu za kalupe te se planira zamjena 30 velikih i 8 malih poklopaca sa betonskim 

nosačima. Uređenje pješačke staze prema groblju od D8 do Ulice sv. Roka je nastavak 

stepenica koje smo napravili sad slijedi sređivanje zemljanog puta. Održavanje i uređenje 

nerazvrstanih cesta su stavke koje uključuju zakrpe po cesta i ako treba nešto popraviti. 

Održavanje protupožarnih putova je stavka koji planiramo zajedno sa HGSS-a i biciklistima. 
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Sanacije nogostupa su navedene u nekoliko stavki, veliki projekat je nogostup u Dugom Ratu 

od Omiške do Žilića potoka, bit će potrebna sanacija postojećeg vodovoda koji je u derutnom 

stanju, zatim kanalizacija i rasvjeta kao i pomicanje i sadnja novih stabala. Bit će potrebna 

građevinska dozvola jer će se raditi pothodnik u dijelu od općinske zgrade rema parku. 

Načelnik sada navodi stavke za uređenje ulica, Vladimira Nazora potrebna je staza kojom bi 

se zaštitili pješaci, Đački put imamo problem već godinama, razgovaralo se sa MO, nailazimo 

na problem stabala koja su ušla u potok i šahte a i stvarat će probleme kada se bude 

proširivala škola. Načelnik sada nabraja stavke za sanaciju kolnika pa je to ulica Ante 

Starčevića,  A. Šenoe do Sikirice, Glavica I Duće, Vavlje II i III, Sita-Suhi Potok, Trg kralja 

Tomislava 3,4 i5, Dočine I. Uređenje ulice Sv. Nikole odvojak 1, ulica će se betonirati i 

napraviti zid kako bi se normalno prolazilo.  Rekonstrukcija ulice Petra Gumaja , projekt je 

gotov, potreban je dogovor s Vodovodom zbog kanalizacije. Uređenje kolinika dijela ulice 

Gomiličine se nastavlja na amandman vijećnika Petrića. Uređenje ulice Močila, stavka koja 

dugo čeka, ide uređenje pješačke staze od D8 do kuće Spajin i Vuković prema Sikirici. Ulica 

S. Radića potrebno je asfaltiranje. Geodetske usluge, stavka geoizmjera predložena na 

određenim područjima što se tiče samog vlasništva, čekamo ponudu. Geodetsko katastarske 

usluge su vezane za same projekte. Legalizacija nerazvrstanih cesta je projekat koji ide svake 

godine po 12 ulica. Planirani elaborati su uređenje prometa u ulici Gomiličine, zatim za 

smirivanje prometa ulica Sv. Nikole ii parkiranje u ulici Sv. Roka. Projekt  prometnog 

uređenja u Dugom Ratu je u tijeku i mora biti gotov u roku mjesec dana, imat ćemo tematsku 

sjednicu po tom pitanju kako bi odlučili u kojem smjeru ćemo ići.  

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Vijećnik Klarić pita da li se elaborat za ulicu Sv. Roka odnosi samo na groblje ili na cijelu 

ulicu, načelnik odgovara cijelu ulicu. Vijećnik pita da li je predviđeno u tom elaboratu 

natkrivanje potoka. Pročelnik odgovara da nije, već se odnosi samo na kolnik ulice. 

Natkrivanje potoka nije u proračunu iz razloga što nije u proračunu Hrvatskih voda bez kojih 

to ne možemo napraviti, možemo ali bi sve sami morali financirati. 

Vijećnicu Trgo zanima tko radi elaborat pješačkog prijelaza ii signalizacije Općina ili 

Hrvatske ceste. Pročelnik odgovara Općina, vijećnica upozorava da na pješačkom prijelazu 

kod škole loša signalizacija koja upozorava da se tu nalazi škola. Načelnik odgovara da je 

predviđeno 5 kamera kojima ćemo odmah smanjiti brzinu vožnje kroz naše područje a kada 

napravimo kompletno prometno rješenje možemo rješavati ležeće policajce i signalizaciju na 

određenim područjima.  

Vijećnik Domagoj Vuković pita vezano za stavku 1 opskrba pitkom vodom što je sa 

projektom vode visoke zona. Načelnik odgovara da je na razgovoru sa Vodovodom rečene da 

će se to uvrstiti taj projekt zajedno sa brzom cestom jer smatraju da je to jedino moguće 

financiranje u tom dijelu i najbrže rješenje. Vijećnik pita za sanaciju obalnog pojasa uslijed 

nevremena, spomenuto je 5 točaka na Bajnicama, koja su to područja. Načelnik odgovara na 

lokaciji istočno od nezakonitog objekta investitora R. Tomaša  na pomorskom dobru, na 

lokaciji zapadno od nezakonitog objekta investitora R. Tomaša na pomorskom dobru, kod 

autobusne stanice i pothodnika, lukobran luke na Bajnicama, strojno ravnanje plaža istočno i 

zapadno. 

Što se tiče sanacije obalnog pojasa vijećnik napominje da su kod zadnjeg nevremena odmah 

došli bageri i gurali žalo sa šetnice u more, to žalo treba pohraniti pod cestu i prije sezone 

gurnuti u more jer na takav način stavka od 300.000,00€ će porasti na 600.000,00€. Načelnik 

kaže da se slaže ukoliko se radi samo o plaži ali kad je u pitanju šetnica moramo reagirati jer 

ljudi ne mogu proći. Vijećnik dalje pita sa uređenje javne površine parka u lučici, postoji li 

mogućnost izgradnje pothodnika do sjeverne strane. Načelnik odgovara da ćemo to odraditi 
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kroz uređenje  nogostupa Dugi Rat. Vezano sa sanaciju kolnika Vavlje II i III vijećnik traži 

pojašnjenje gdje je to, načelnik odgovara ulica između restorana Rogač i Dalmacije uzbrdo. 

Vijećnik pita za održavanje protupožarnih putova, da li se prije sezone angažira bager da 

počisti dionicu puta Duće-Krug i dionica ispod vode prema potoku. Pročelnik odgovara da se 

Duće-Krug se održava, a druga dionica ne i u većem dijelu je zapuštena. Uređenje ulica 

Močila vijećnik pita koji dio ulice će se urediti. Pročelnik odgovara da je to pješačka staza put 

Močila od magistrale između kuća Tomaš i Spajin,  pa Marasovići gore do Vukovića, odavno 

je obećano ljudima uređenje i rasvjeta nadali smo se da će kanalizacija krenuti i da ćemo to 

riješiti u sklopu nje jer tu ide glavna  cijev, ali nažalost od kanalizacije ništa. Vijećnik pita je li 

se išta pomaklo vezano za kanalizaciju, načelnik odgovara da imamo indicija da će izaći pred 

poziv za taj dio da se vidi koliko ima ozbiljnih projekata na ovom području koji bi se mogli 

javiti, trebalo je biti u 11. mjesecu nadamo se da će izaći, pušteni je 585 milijuna u 

kohezijskim fondovima koji su namijenjeni baš za taj dio. Vijećnik još pita za ulicu 

Gomiličina imamo dvije stavke za tu ulicu koja je poveznica uređenja kolnika dijela ulice, 

elaborat uređenja prometa u ulici i projekt uređenja, radi li se o istoj dionici. Pročelnik 

objašnjava da se elaborat uređenja prometa  odnosi na već postojeću asfaltiranu cestu na koju 

želimo postaviti ležeće policajce, a projekat uređenja je za gornji dio Gomiličine koja je 

neuređena. 

Vijećnik Farić pita za stavku 33 autobusne stanice, ima li informacija za Duće Glavicu, 

načelnik odgovara da je razgovarao sa vlasnikom spornog parkinga koji se javio za desetak 

dana i odlučio da on to ne bi, druga opcija je da izmjerimo mjesto gdje je tabla i klupa i 

vidimo koja je najuža konstrukcija autobusne stanice pa da vidimo možemo li je uglaviti. 

Pročelnik objašnjava da postoji rješenje ali ono neće biti na korist mještanima jer bi to bio 

projekat ugibališta i autobusne stanice za što bi tada imali pravo izvlaštenja, a to bi onda bio 

dio od ulaza u Vilu Ankora u dužini od 50m.  

Vijećnik Marasović pita za stavku 52 sanacija kolnika Sita-Suhi Potok na koji dio se odnosi. 

Pročelnik objašnjava je je to jedna okomita ulica  od Sikirice, ispod A. Šenoe. 

Predsjedavajući ponavlja obzirom da smo na programu održavanja da čišćenje centralnog 

križa uđe u proračun kao zasebna stavka. Zatim uređenje ulice Sv. Nikole odvojak 1 trebalo bi 

dodati u nastavku i odvojak 2 kat.čet.5043  javni putovi, makadam je. Zanima ga ulica 

Kosovac odron da li je radove potrebna posebna stavka i ulica Duboka hoće li ograda ubrzo i 

smatra kad se betonirala da nije dobro završeno i na početku ima dio za proširenje okuke. 

Načelnik odgovara da za ogradu ne treba stavka riješit će se kroz održavanje, a Kosovac treba 

napraviti projekt jer se radi o privatnom zemljištu. Pročelnik odgovara što se tiče proširenja 

Duboke također se radi o privatnom zemljištu gdje se sa vlasnikom ne može postići dogovor  

trebalo bi ići na projekat proširenja ulice ako bi to tako prišlo obzirom da se radi o spoju sa 

D8 a i trebalo bi se ići u postupak izvlaštenja. Predsjedavajući pita u vezi Močila kako ima 

puno problema sa odvodnjom da li će se to riješiti kroz projekt uređenja ulice, pročelnik 

odgovara da ćemo pokupiti maksimalnu količinu vode i kanalizirati je obzirom na širinu ulice 

neće se moći raditi rešetke i kanali ali ćemo nastojati to riješiti. Vijećnica Trgo pita šta je sa 

potokom u Gajinama, pročelnik odgovara da je redar zajedno sa djelatnikom hrv. voda obišao 

teren i trebalo bi krenuti uređenje i održavanje. Predsjedavajući kaže da nadohrana plaža i 

sanacija šetnica uništava pomorsko dobro imali li ikakvih naznaka projekta za dugoročno 

uređenje. Načelnik odgovara da imamo kroz projekte šetnica, na potezu od Dugog rata do 

Jesenici bi stavljali određena pera kako bi zaštitili plaže i stvarali nove. Predsjedavajući 

napominje sadnju novih stabala, načelnik odgovara da imamo stabla koja se ne mogu 

kontrolirati i ako bude trebalo moramo ih skinuta ali ćemo posaditi nova. Vijećnica Trgo kaže 
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da se na Krilu karaj turist biroa skinulo stablo ali se nije vratilo, pročelnik odgovara da će se 

posaditi novo čim prije.   

 

Kako nije bilo više primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 2. podtočku dnevnog 

reda Program održavanja objekata i uređaja kom. infrastr. Općine Dugi Rat za 2024.g. uz 

amandman predsjednika vijeća Marčića 

 

Prihvaćena sa 13 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan.  

 

4.3.Programa javnih potreba u sportu Općine Dugi Rat za 2024. g. 

 

Predsjedavajući daje riječ načelniku. 

Načelnik kaže da su pretežno ostali isti iznosi kao i prošle godine s tim da su neki zaokruženi 

na veći iznos. Ono što je novo je Odbojkaški klub Dugi Rat, radi se odjeci koja treniraju u 

školskoj dvorani pa smo u ovaj program uključili troškove treniranja.  Kod stavke održavanja 

sportskih objekata predviđena je Streljana i nogometno igralište. Streljanu rješavamo izolaciju 

na objektu, a iduće godine ćemo pokušati urediti unutrašnje prostorije. Na nogometnom 

igralištu imamo još za srediti okoliš oko ulaza i jedan dio oko pomoćnog terena. 

  

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Vijećnik Klarić pita za malonogometni turnir koji se održava na Streljani , kako su crte dosta 

blizu zida može li se razmisliti o tome da se taj zid zaštiti kako ne bi došlo do ozljeda. 

Načelnik odgovara da ćemo to riješiti iduće godine.  

Predsjedavajući pita za RK Hrv. dragovoljac koji su tražili povećanje sredstava, nije 

predviđeno u ovoj godini. Načelnik odgovara da je u tijeku javni poziv na kojem mogu tražiti 

sredstva, komisija će se sastati i uvažit ćemo ono što je u našoj mogućnosti. Planirana sredstva 

nisu konačna jer smo uveli SOM aplikaciju koja kontrolira udruge u  trošenju sredstava  i tu 

će svaki mjesec unositi račune za koje će im se isplaćivati sredstva. Prije smo imali kontrolu 

samo dva puta godišnje uz izvješća. Sve udruge su upoznate sa aplikacijom i svi su bili 

pozvani na edukaciju.  

 

Kako nije bilo više primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 3. podtočku dnevnog 

reda Program javnih potreba u sportu Općine Dugi Rat za 2024. g. 

 

Prihvaćena sa 13 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan.  

 

4.4.Program javnih potreba u kulturi Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Predsjedavajući daje riječ načelniku. 

Načelnik navodi promjene u odnosu na 2023.g.. Udruga Tvornica stavljena u Proračun, nakon 

toga smo dobili informaciju da idu u likvidaciju a i dvije godine skoro ne rade. Nova stavka je 

Klapa Batuda koja do sada nije bila u proračunu, to je klapa koja nam je na dispoziciji cijelu 

godinu, oformili su i dječju klapu unutar škole. Zbog troškova koji nam se desio ove godine 

povećali smo iznos za Dugoratsko ljeto. Advent smo stavili u proračun ali vidjet ćemo kako 

će proći ove godine, ako bude u redu radit ćemo na tome da ga poboljšamo. Stavka ulaganja u 

održavanje zgrada kulture i objekata radi se o Blagajni za koji radimo projekt, u tijeku je 

idejno rješenje, kompletno uređenje unutra i vani, planiramo nešto dobiti i od EU fondova. 

Stavka knjižnica i kulturni centar, knjižnica je u radovima, dobit ćemo više prostora a ujedno 
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ćemo je poslije ukomponirati sa kulturnim centrom. Prostor u kojem se sada nalazi knjižnica 

ćemo oformiti za naše penzionere. Uređenje dvorišta ispred Kino dvorane ostalo je dio od 

desetak metara koji treba urediti, upotrijebit ćemo kocke koje skinemo iz parka. Održavanje 

sakralnih objekata je iznos od 9.300,00€ kao i svake godine. Likovna kolonija standardno, ove 

godine su napravili odličan posao, bilo je preko 20 izložbi. Za izradu knjige V. Zemunika o 

povijesti tvornice Dugi Rat nismo potrošili nikakva sredstva u ovoj godine, tako da ćemo u 

ovoj godini to financirati.  

 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Vijećnik Domagoj Vuković postavlja pitanje za Udrugu Tvornica, ako dvije godine već ne 

rade zašto smo im lani dali 2.600,00€, gđa. Voloder odgovara da nismo, bilo je u plano ali 

sredstva nisu isplaćena. Drugo pitanje vijećnika je što plaćamo pod stavkom Advent u Dugom 

Ratu, načelnik odgovara hranu i glazbu za niz događanja ( fianciramo hranu koju će udruge 

pripremiti za manifestacije Sv. Nikola, Božićni koncert, Likovna kolonija, Vox Box, 

Badnjak...) 

Predsjedavajući pita koliko ćemo novaca potrošiti do kraja godine za knjižnicu i kulturni 

centar  zato što imamo stavku od 40.000,00€ u tekućoj godini. Načelnik odgovara sve., a 

ukupni iznos bi trebao biti oko 72.000,00€ sa pdv-om.  Predsjedavajući još poziva sve 

vijećnike na sutrašnje otvaranje vatrogasnog doma, zahvaljuje PLU Krug. Župnom uredu, 

Županiji i Općini.  

 

Kako nije bilo više primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 4. podtočku dnevnog 

reda Program javnih potreba u kulturi Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Prihvaćena sa 13 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan.  

 

4.5.Program javnih potreba u području socijalne skrbi Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Predsjedavajući daje riječ načelniku. 

Načelnik navodi stavke u kojima ima promjena. Potpora za produženi boravak u školi 

podignut je iznos za 20% na zahtjev škole zbog povećanja broja učenika. Božićnice 

umirovljenicima podignut je iznos za dodjelu do 265€ božićnica će biti 65€. Potpora 

roditeljima djece predškolske dobi smanjen je iznos iz razloga što je više djece upisano u naš 

vrtić. Komunalni linijski prijevoz drastično je povećana stavki iz razloga što smo dobili 

najavu da će povećati iznos izdvajanja iz našeg proračuna, zatražili smo detaljan izračun jer 

računica je po prijeđenom kilometru uz subvenciju za učenike i studente. Udruga Agape iznos 

je malo povećan jer zaslužuju to za svoj rad i trud. Povećali smo i iznos za našu udrugu 

Zagrljaj. Udruga DDK Dugi Rat je nešto slično kao ii udruga Tvornica. Udruga izviđača 

odlučno odrađen posao u ovoj godinu bili su na puno događa i natjecanja s djecom, stavka je 

malo povećana. Udruga prijatelja Hajduka i udruga Jesenice također malo povećan iznos kao i 

Hrvatskom crvenom križu kojem smo dužni davati novac.   

 

Predsjedavajući otvara raspravu.  

Vijećnik Škobalj pita hoće li Županije išta preuzeti vezano za Promet. Načelnik odgovara 

Županija je napravila Plan mreže upravljanja prometom na području SDŽ i rade na 

poboljšanju.  

Vijećnik Domagoj Vuković pita za stavku  usluga medicinskog laboratorija, iznos je podignut 

za samo cca 226€, da li je moguće to još povećati jer te usluge nam puno znače pogotovo 
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starijim osobama. Načelnik odgovara da je to plaća gospođi koja to radi, koliko je tražili 

toliko je ugovorom dobila. Vijećnik još pita gdje je  stavku potpora nadarenim učenicima za 

izvrsnost, načelnik odgovara da je nema iz razloga što je komplicirano odrediti taj dio, bila je 

dobra intencija ali je komplicirano.  

Vijećnik Petrić pita za UHDDR Dugi Rat čiji je i član  može li se pojasniti procedura za 

dobivanje sredstava za iduću godinu kako se ne bi dogodili propusti kao ove godine koju su 

završili u minusu. Načelnik odgovara da on od kada je na ovom  mjestu ta udruga praktički 

nije funkcionirala, svaku godinu kada su zatražili sredstva su ih i dobili i ta sredstva su se 

trebala pravdati kroz šestomjesečne izvještaje. Znači za slijedeći godinu trebaju sazvati 

skupštinu, napraviti plan i poslati ga županijskom uredu i nama dostaviti godišnji plan. Što se 

tiče plaćanja oni imaju planirani iznos ali ne znači da će ga i dobiti ukoliko ne budi imali 

račune za te troškove. Pročelnik nadodaje da imaju Javni program za potrebe socijale , imaju 

dostaviti određenu dokumentaciju iz koje se vidi da je to za financiranje programa i projekata, 

dokumentacija se za slijedeću godinu predaje se do 02. siječnja. Sredstva koja dobiju moraju 

pravdati kroz račune. Vijećnik Škobalj nadodaje da nije Općina tako sama odlučila ona je 

dužna prema državi pravdati svoje troškove. Vijećnik Petrić kaže da mu je sve jasno ali 

promijenila se uprava i nisu se još snašli. Pročelnik još kaže da i Županija daje sredstva 

udrugama za određene projekte, takve pozive i mi objavimo na svojim stranicama,  mi se ne 

možemo kao Općina prijaviti to mogu samo udruge, moraju pratiti i prijaviti se ukoliko imaju 

određeni projekt, npr. da su prijavili Dan obilježavanja domovinske zahvalnosti koji su 

organizirali ove godine sigurno bi dobili sredstva. 

 

Kako nije bilo više primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 5. podtočku dnevnog 

reda Program javnih potreba u području socijalne skrbi Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Prihvaćena sa 12 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan. Vijećnik Ivica Vuković nije bio prisutan za 

vrijeme glasanja. 

 

4.6.Odluka o usvajanju Proračuna Općine Dugi Rat za 2024.g. sa projekcijama za 2025. 

i 2026.g. 

 

Predsjedavajući daje riječ gđi. Voloder. 

Gđa. Voloder kaže da su vijećnici uz materijale dobili detaljno objašnjenje proračuna tako da 

će reći samo da su ukupni prihodi planirani za sljedeću godinu su 6.899.293,00€ od čega se na 

vrtić odnosi 202.505,00€ i knjižnicu 8.402,00€. Rashodi su planirani u iznosu od 

8.410.184,24€ od čega se na vrtić odnosi 800.352,00€ i knjižnicu 39.252,00€. Razlika između 

ovako planiranih prihoda i rashoda je 1.510.891,24€. Ta razlika bi se podmirila kroz račun 

financiranja i to na način da ćemo se 530.891,24€ zadužiti za adaptaciju stare škole na Krilu 

za potrebe vrtića, 1.250.000,00 smo predvidjeli da ćemo krajem godine ostvariti višak prihoda 

na osnovu ostvarenih prihoda ovu godinu i očekivanih rashoda do kraja godine. Što se tiče 

prihoda istaknuti će nepovratna sredstva što ćemo dobiti za zgradu vrtića 561,350.00€ i prihod 

od poreza na dohodak koji je naš glavni prihod, nastojali smo ga procijeniti realno obzirom na 

sve porezne izmjene koje nas čekaju na početku nove godine. Rashode smo sve već kroz 

programe prošli ostalo se odnosi na tekuće poslove, što se promjena tiče istaknula bi promjene 

za vrtić jer je od 01. siječnja planirana promjena osnovice za obračun plaća djelatnika vrtića 

koja je sad 870€ povećala bi se na 930€., također su planirane i jubilarne nagrade, otpremnine, 

pomoć za bolovanje preko 90 dana tako da se predvidjelo više oko 100.000,00€ u ovoj godini 
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u odnosu na prošlu. Planiralo se i za knjižnicu uskladiti osnovicu i koeficijent ali sve je to 

tema neke druge sjednice vijeća kad bi se trebale donjeni odluke. 

Načelnik nadodaje da u proračunu imamo višak sredstava od 1.250.000,00€, taj novac smo                                           

mukotrpno skupljali ove dvije godine da ne bi došli u situaciju da projekt vrtića u Krilu 

radimo tri godine, znate kako funkcioniraju fondovi nekad sredstva dobijete sa zakašnjenjem, 

troškovi su se povećali za 4 milijuna kuna u odnosu na predviđene,  još je tu i projekt šetnice 

koji moramo pratiti za koji također imamo EU fondove.  

Predsjedavajući komentira da će nam priljev novca od poreza na dohodak biti puno manje 

prema najavama.  

 

Kako nije bilo primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 6. podtočku dnevnog reda 

Odluka o usvajanju Proračuna Općine Dugi Rat za 2024.g. sa projekcijama za 2025. i 2026.g. 

 

Prihvaćena sa 11 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan. Vijećnik Petrić i Ivica Vuković nisu 

prisustvovali glasanju.  

 

4.7.Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

 

Načelnik kaže da je dosta toga napravljeno, da je dug put do bagera kako je jednom rekao  

župan Boban na sjednici što znači da rijetki znaju što se sve do toga trenutka odradi. 

Zahvaljuje se vijećnicima na odrađenoj 2023. godini, na njihovom radu, kolegijalnosti koju su 

imali tijekom sjednica bez obzira  što je nekad bilo žučno i bučno, zahvaljuje se na ispravnim 

odluka i želi svima sretan Božić i Novu godinu. Obavještava vijećnike da će se podijeliti 

tableti koji će se zadužiti na njihovo ime jer od slijedeće godine prijeći ćemo na e-sjednice 

bez papirologije. Aplikacija za e-sjednicu će biti poslana putem maila. Pročelnik još nadodaje 

prije početka takvog rada potrebna je izmjena poslovnika o rada vijeća kako bi ozakonili taj 

dio.  

 

Kako nije bilo primjedbi  predsjedavajući daje na glasanje 4. točku 7. podtočku dnevnog reda 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Dugi Rat za 2024.g. 

 

Prihvaćena sa 12 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržan. Vijećnik Ivica Vuković nije prisustvovao 

glasanju. 

 

Predsjedavajući želi svima sretne blagdane. 

Zaključuje sjednicu u 19:50 sati. 

 

Predsjednik općinskog vijeća                                                                            Zapisničar 

Frane Marčić                                                                                                      Ivana Blajić                                                       

 


